

Monthly deductions from pay cheques will start with the second pay cheque in April or later, depending on how quickly enrollment forms are returned to ABMP for processing. Therefore, there will be double deductions for some months until contributions retroactive to March 1, 1987 are collected.

Claims for dental expenses incurred from March 1, 1987 and onward will be accepted by Great-West Life (the plan's administrator) beginning May 1. Employees can submit a claim only after they have received their membership certificate and must use the plan's claim forms (which will be provided on request from ABMP). In the interim, employees should have their Dentist complete the Standard Dental Claims Form (available in all dentist's offices), so that the employee can attach it to the plan's claim form when they complete it for submission to Great-West Life.

\* **N.B.** Employees represented by the Public Service Alliance of Canada and the Professional Institute of the Public Service of Canada are not covered under this plan. You will be advised when information is provided to ABMP for these bargaining units.

Les retenues mensuelles sur les chèques de paye commenceront avec le deuxième chèque d'avril ou plus tard, selon la rapidité de traitement des formules d'adhésion par ABMP. Il y aura donc des retenues doubles pendant quelques mois jusqu'au recouvrement des contributions rétroactives au 1er mars.

Les demandes de règlement des frais dentaires encourus depuis le 1er mars seront acceptées par la Great-West Life (administrateur du régime) à partir du 1er mai. Les employés doivent attendre d'avoir reçu leur certificat d'adhésion avant de faire une demande de remboursement. À cette fin, ils doivent utiliser les formules de demande de règlement qui sont fournies sur demande par ABMP. Entre-temps, les employés peuvent faire remplir par leur dentiste les formules de demande de règlement habituelles (que l'on trouve dans tous les bureaux de dentistes) et les joindre aux formules de demande de règlement du régime présentées à la Great-West Life.

\* **N.B.** Les employés représentés par l'Alliance de la Fonction publique du Canada et l'Institut professionnel de la Fonction publique du Canada ne sont pas couverts par ce régime. Vous serez avisés lorsque ABMP disposera de renseignements concernant ces unités de négociation.